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                                                             Referat bestyrelsesmøde 21/5-2017 

• Intet nyt fra konkursboet og planer for centerbygningen pågår stadig. Fitnesscenteret 
lukker desværre med udgangen af måneden. 
 

• Udstykning afventer at vores advokat får lavet aftale med konkursboets advokat. Der er 
lavet et konkret oplæg som skal drøftes med konkursboet. Er godkendt af kommunen. 
 

• Bestyrelsen har været på rundtur i området. Vedligeholdelsen får samme niveau som 
2016, der er dog enkelte steder på Nordsiden hvor der skal fjernes ukrudt, og broerne er 
besigtiget, hvor der skal ske vedligeholdelse / udskiftning enkelte steder. 
 

• Dialog med gartneren senere på Sydsiden m.h.t. beplantning ved portalen. 
 

• Problemer med måge-efterladenskaber har løst sig selv idet regnen har fjernet det der 
var, og vi har kigget på måge - skrigeri, men besluttet at vi afventer. 
 

• Dialog med grundejere med byggeaffald. 
 

• Fin økonomi. Vi følger planerne, og der udsendes kontingentopkrævninger nu. 
 

• Diverse praktiske ting omkring bankforhold, hvor der skal ske en række administrative 
ændringer. 
 

• Referat fra generalforsamling udsendes nu incl. invitation til fælles arbejdsdag. Det er 
Henrik Moberg der koordinerer indsatsen på arbejdsdagen. 

 


